
Protokół Nr V/2024 

z posiedzenia V sesji Rady Miejskiej w Gostyninie IX Kadencji 

z dnia 25 września 2024 roku. 

 

 

Stan – 15

Obecni – 14

Lista  obecności  w załączeniu.  Obrady rozpoczęto  o godzinie  10:00,  a  zakończono o  godzinie
11:30.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania  uchwał.  Otwieram  V  sesję  Rady  Miejskiej  IX  Kadencji.  Witam  Panią
Burmistrz Agnieszkę Korajczyk - Szyperską, witam Panią Wiceburmistrz Annę Wilińską,
witam Panią  Skarbnik Bożenę Sokołowską,  Witam pana Adwokata  Tomasza Stefaniaka,
witam  zaproszonych  gości,  witam  Inspektora  ds.  Oświaty  Pana  Szymona  Szczypawkę,
witam Panią Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska, Rolnictwa
i Leśnictwa Panią Izabelę Chmiel vel Chmielecką,  witam Szanowne koleżanki i kolegów
radnych,  witam  Biuro  Obsługi  Rady  Miejskiej,  media,  wszystkich  przybyłych  oraz
towarzyszącym nam za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Do punktu 2 

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Otrzymaliście Państwo 17 września
proponowany  porządek  obrad  sesji,  natomiast  na  skutek  pewnych  działań,  które  miały
miejsce  podczas  komisji  stałych  Rady  Miasta,  zaszły  potrzeby  wprowadzenia  pewnych
zmian.  W porządku,  który Państwo otrzymaliście,  w punkcie  4,  gdzie przewidywaliśmy
„Informację dyrektorów szkół o realizacji  zadań statutowych w roku 2023/2024 zamiast
informacji,  które  zostały  tutaj  przedstawione  podczas  obrad  komisji,  proponuję
wyprowadzenie  punktu  4  w  kształcie  -  „Informacja  dyrektora  Miejskiego  Zespołu
Ekonomicznego  Szkół  i  Przedszkoli  z  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  szkolnym
2023/2024  w  szkołach  podstawowych  i  Miejskiej  Szkole  Muzycznej  I  stopnia
im.  Romualda  Twardowskiego  w Gostyninie”  oraz  w punkcie  7  proponuję  wykreślenie
punktu  „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 446/LXXXVII/2018 Rady
Miejskiej  w  Gostyninie  w  sprawie  zasad  korzystania  z  gminnych  obiektów i  urządzeń
oświatowych oraz sposobu ustalania opłat za korzystanie z nich i zastąpienie go punktem
„Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego



i  objęcie  udziałów  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie”.  Pozostałe punkty pozostają bez zmian.          

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.
4. Informacja  dyrektora  Miejskiego  Zespołu  Ekonomicznego  Szkół  i  Przedszkoli

z  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  szkolnym  2023/2024  w  szkołach
podstawowych  i  Miejskiej  Szkole  Muzycznej  I  stopnia   im.  Romualda
Twardowskiego w Gostyninie.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy.
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału

zakładowego  i  objęcie  udziałów  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie.

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2024.
9. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  478/LXIX/2023  Rady  Miejskiej

w  Gostyninie  z  dnia  28  grudnia  2023  roku  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2024-2040.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  z  dnia  30  sierpnia  2024  r.,  na
działalność kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie.

11. Przyjęcie protokołu z II, III, IV sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.
12. Sprawy różne.
13. Zamknięcie obrad.

Do punktu 3 

Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.
  



Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -   Przedstawiła  sprawozdanie
z działalności Burmistrza za okres od dnia 14 czerwca 2024 roku do dnia 18 września 2024
roku - treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.    

Radny Czesław Jaśkiewicz - Może pytanie nie związane ze sprawozdaniem, ale chciałem
zapytać  jak  daleko posunięte  są  sprawy remontu  dworca  kolejowego,  czy  wykupu tego
dworca?

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk -  Szyperska  -    Na ten  moment  miasto  nie
prowadzi  działań  związanych  z  remontem  dworca  i  nie  prowadzi  działań  związanych
z wykupem dworca.  

Radny Czesław Jaśkiewicz - To była taka pozycja standardowa w kampanii wyborczej.

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -   W kampanii wyborczej nie było
pozycji standardowej wykup dworca, także miasto nie prowadzi takich działań. 

Do punktu 4  

Informacja  dyrektora  Miejskiego  Zespołu  Ekonomicznego  Szkół  i  Przedszkoli
z  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  szkolnym  2023/2024  w  szkołach  podstawowych
i Miejskiej Szkole Muzycznej I stopnia  im. Romualda Twardowskiego w Gostyninie. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Szczegółowe  sprawozdania
z działań szkół otrzymaliście Państwo wszyscy  do zapoznania się w formie elektronicznej
na skrzynki mailowe i dzisiaj, żeby nie czynić wtórności i jeszcze raz tego samego tematu
nie  powielać,  zdecydowaliśmy,  że   syntetycznej  formie  przestawi  nam  tutaj  zebrane
w całość informacje Pan Inspektor Szymon Szczypawka.   

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka -  Przedstawił informację z realizacji zadań
statutowych  w  roku  szkolnym  2023/2024  w  szkołach  podstawowych
i Miejskiej Szkole Muzycznej I stopnia  im. Romualda Twardowskiego w Gostyninie - treść
informacji stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.  

Radny Stanisław Wróblewski - Panie Inspektorze, Dyrektor Miejskiej Szkoły Muzycznej
zwrócił uwagę na fakt, że nie mają w budżecie środków na podróże krajowe. Sprawdziłem -
w roku ubiegłym mieli 60 złoty, wydali 59 z groszami, skąd takie kwoty, że na cały rok
podróże krajowe 60 złoty?    

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka -  Nie jestem w stanie odpowiedzieć, trzeba
byłoby sprawdzić w planie budżetowym, być może były tam jakieś przesunięcia, być może
te środki były przesuwane na inny cel, nie jestem w stanie powiedzieć.   

Radny Stanisław Wróblewski - Plan był 60 złoty, wykonanie 59, czyli w planie już była 
taka kwota, 60 złoty to dokąd ta podróż?

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka -  Rzeczywiście, jeżeli plan taki był, to ta
kwota  nie  była  wielka,  tak  był  przyjęty,  natomiast  nie  wiem,  jakie  były  założenia,  czy



w trakcie uchwalania były jakieś przesunięcia i  korekty tego planu,  nie jestem w stanie
powiedzieć dzisiaj, ale oczywiście sprawdzimy.

Do punktu 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy.
 
Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa
i Leśnictwa Pani Izabela Chmiel vel Chmielecka -   Projekt uchwały przewiduje zmianę
nazwy  ulicy.  Na  dzień  dzisiejszy  obowiązuje  uchwała  z  1990  roku,  która  wówczas
zmieniała nazwę ulicy z 1 Maja na 3 Maja, w związku z tym, że do liczebników w Polsce
nie dodaje się końcówek „go”, żeby to usystematyzować, ponieważ na dzień dzisiejszy to
nazewnictwo jest  w  różnych  formach stosowane,  proponujemy zmienić  nazwę  ulicy  na
3 Maja, żeby na dzień dzisiejszy takowa obowiązywała na terenie miasta. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach  -   Czy  podjęcie  tej  uchwały
wygeneruje jakiekolwiek koszty  dla mieszkańców?

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa
i  Leśnictwa  Pani  Izabela  Chmiel  vel  Chmielecka  -  Na  pewno  dla  właścicieli  tych
nieruchomości, którzy dzisiaj mają tabliczkę z 3-go z końcówką, będą musieli zmienić na 3
Maja,  dla  tych  właścicieli  nieruchomości,  jeżeli  mieli  gdzieś  na  pieczątkach  nazwę  po
staremu, to wówczas tak, jeżeli nie, to nie.   

Radny Stanisław Wróblewski -  Proszę Państwa to nie jest wielka sprawa uporządkowanie
tego błędu, to jest błąd. Gdziekolwiek wejdziemy w portal internetowy, czy to na google
mapy  czy  na  Janosika,  czy  na  Targo,  nie  ma  w  Gostyninie  ulicy  3-go,  tak  jak  było
dotychczas, tylko wszędzie jest napisane 3 Maja, więc dyskutowanie tutaj o jakiś kosztach,
o  jakiś  konsekwencjach,  chyba  nie  ma miejsca,  bo  to  jest  po  prostu  usunięcie  błędów.
Zresztą  w  słownikach  języka  polskiego,  też  jednoznacznie  wskazuje  się,  że  nazwa
prawidłowa to jest 3, bez dopisków słownych, czy jakieś inne, a więc tutaj nie powinno być
żadnych wątpliwości, jest to prawidłowy kierunek. 

Opinia Komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej  - opinia pozytywna.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.
  
Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 13: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Jaśkiewicz Czesław, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 1: Florczak Anna



  

Uchwała  Nr  41/V/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.     

Do punktu 6  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa
i Leśnictwa Pani Izabela Chmiel vel Chmielecka -   Szanowni Państwo, do właściwości
Rady   Gminy  należy  podejmowanie  uchwał  w  sprawie  nadawania  nazw ulic  i  placów
publicznych,  w związku z  powyższym został  przygotowany projekt  uchwały  w sprawie
nadania nazwy ulicy Pawła Tencera. Nadanie nazwy ulicy przewidziane jest na ulicy, gdzie
obecnie  stosowane  jest  nazewnictwo  ulicy  Kolejowej.  Niniejsza  uchwała  wiąże  się
z potrzebą zapewnienia prawidłowej i czytelnej numeracji porządkowej w tym rejonie, na
osiedlu  Zatorze.  Posługiwanie  się  dzisiaj  tą  nazwą  ulicy  i  nadawanie  numerów
porządkowych jest bardzo kłopotliwe, w związku z powyższym Pani Burmistrz proponuje,
żeby na ulicy, która została pokazana na załączniku graficznym do przedmiotowej uchwały
nadać  nazwę  ulicy  Pawła  Tencera.  Postać  Pana  Pawła  Tencera  została  przybliżona
w uzasadnieniu do przedmiotowej uchwały.    

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Ja tylko chciałam dodać, że o tym
fakcie  poinformowałam  członków  rodziny  Pana  Pawła  Tencera,  poczuli  się  bardzo
zaszczyceni tym faktem, że pamiętamy o Panu Pawle i chcemy nadać nazwę ulicy Pana
Pawła Tencera.  

Opinia Komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej  - opinia pozytywna.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.
  
Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  42/V/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.     



Do punktu 7 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego
i  objęcie  udziałów  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie.

Adwokat Tomasz Stefaniak -  Uchwała, której projekt Wysoka Rada otrzymała dotyczy
podwyższenia  kapitału  zakładowego  spółki   o  200 000,00  zł.  Środki  te  mają  być
przeznaczone na to, aby zmniejszyć zadłużenie i zapewnić sprawne funkcjonowanie spółki
na bieżąco.  To jest  standardowa uchwała,  taka techniczna,  kluczowe jest  to,  żeby na to
środki znalazły się w budżecie i  nad tym będą Państwo głosować w innym punkcie.  Ta
uchwała upoważnia Burmistrza do podniesienia tego kapitału, ale nie zobowiązuje.  

Radny  Łukasz  Flejszer -  Szanowni  Państwo  uważam,  że  podjęcie  takiej  uchwały
w sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego i  objęcie  udziałów
Agencji jest jak najbardziej uzasadnione. Nie bójmy mówić się o tym, jak wygląda sytuacja
spółki,  jakie  są  długi,  o  tym warto  wspomnieć,  nie  tylko  my,  jako  mieszkańcy  miasta
Gostynia, ale Ci, którzy nas oglądają na wizji zadają różne pytania, więc na dany rok 2024,
żeby wszyscy Państwo  usłyszeli, a także Ci oglądający  spółka jest zadłużona prawie na pół
miliona.  Z  tego  mamy barki  w  gazie,  ZUS,  Urzędzie  Skarbowym,  z  kontrahentami  są
nieuregulowane  fundusze.  Szanowni  Państwo  myślę,  że  dobrze  byłoby,  aby  ta  spółka
otrzymała taki kapitał   w wysokości 200 tysięcy złoty  na dobry start, a myślę, że w 2025
roku dobrze by było, aby Zamek użyczyć pod panowanie, czy prowadzenie Departamentu
Województwa Mazowieckiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna -  Pozwolę sobie dwa słowa dodać,
ponieważ w ostatnich dniach odbyłem bardzo wiele rozmów z mieszkańcami, z radnymi
niezależnie od opcji i również z przedsiębiorcami, którzy na ten temat próbowali zasięgnąć
pewnej informacji - proszę Państwa musimy zdać sobie sprawę z jednej rzeczy, że Zamek
jest obiektem czysto komercyjnym, czyli ten zamek musi sam na siebie w pewnym stopniu
zarobić, a mówimy w chwili obecnej o zadłużeniu na poziomie prawie pół miliona złoty i to
jest tylko jakby połowa prawdy, bo byliśmy ostatnio po poprzedniej  sesji  z  większością
radnych  na  wizji  lokalnej  Zamku  i  to,  co  zobaczyliśmy  nie  na  pałało  optymizmem.
Pozwoliłem  sobie  zrobić  delikatne  badanie  tego,  co  można  na  temat  Zamku  myśleć
w Gostyninie, jeżeli chodzi o gości Zamku hotelowego i tak - na booking.com mamy takie
informacje jak - „w pokoju wyczuwalny bardzo nieprzyjemny zapach”, „materac mocno
wypracowany”, czy uwaga opinia z 2022 roku „mało wygodne łóżka, hotel lata świetności
ma już dawno za sobą” - nie ma sensu przytaczać tego więcej, to wszystko jest w bardzo
podobnym tonie, więc niestety musimy zdać sobie sprawę z tego, że  te pół miliona to jest
tylko pewna część prawdy, a nakłady, które trzeba by ponieść, żeby Zamek doprowadzić do
stanu świetności są wielokrotnie wyższe i wydaje mi się,  że trochę musi wybrzmieć, że
chociaż  jest  to  nasza  perła  w  koronie,  jest  to  obiekt,  który  na  pewno  jest
najcharakterystyczniejszym obiektem w Gostyninie, to jednak, wynikające z bardzo wielu
powodów, ale zaniedbania, które miały miejsce w latach ubiegłych szczególnie w zakresie



modernizacji  infrastrukturalno  -  technicznej  powodują,  że  jest  to  obiekt  nad  którego
przyszłością  musimy  się  bardzo  solidnie  zastanowić,  ponieważ  nakłady,  które  my  jako
miasto  musielibyśmy  ponieść,  ni  jak  się  mają  do  naszych  możliwości  finansowych  na
chwilę obecna. Ja bym tylko chciał taką króciutką uwagę dodać do tego niezbyt ciekawego
obrazu, który się na Zamku wyłania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.
  
Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 13: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz Waldemar, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 1: Wróblewski Stanisław. 
 

Uchwała  Nr  43/V/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.     

Do punktu 8 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2024.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Przedstawiła  uchwałę  -  treść  uchwały  wraz
z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.  

Radna Anna Florczak - Pani Skarbnik wspomniała Pani o kwocie zaległości, czy potrafi
Pani określić jakiego rzędu jest to kwota?

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Wczoraj  pytałam,  to  co  u  nas  mamy
zaksięgowane, należność główna to około 13 milionów. Okazało się,  że jak składaliśmy
wniosek                           o wszczęcie windykacji z tej nieruchomości, była mowa, że tak
jakby ten co składa ten wniosek, w pierwszej kolejności powinien mieć  swoje należności
spłacone, teraz okazuje się, że jest inaczej, my jesteśmy chyba w 4 grupie w kolejce do
odzyskania tych środków.

Radna Katarzyna Bryłka - Proszę Państwa, może w nawiązaniu do tego, co Pani Skarbnik
powiedziała, jest to bardzo wysokie zobowiązanie wobec nas, tych 13 milionów, ale prawie
to odpowiada wartości wylicytowanej kwoty, a też myślę, że Pani Burmistrz możemy tutaj
poinformować, byliśmy na wielokrotnych rozmowach u Naczelnika Urzędu Skarbowego,
który prowadził tą licytację i pod jego patronem to się działo, to, że jesteśmy którymś na
liście  z  wierzycieli,  co  Pani  Skarbnik  zaznaczyła,  to  chciałam powiedzieć,  że  ten  plan
podziału dopiero będzie w trakcie opracowania po jakby tej czynności, która wczoraj miała
miejsce. Więc jest to jakiś etap czasowy i jakby zajmuje się tym Komornik Skarbowy pod



patronatem Naczelnika Urzędu Skarbowego i jest to jakby czynność dopiero, która może
w czasie być odwleczona o kilka nawet miesięcy. Więc same postępowanie administracyjne
nie  jest łatwym postępowaniem i jakby może nie róbmy sobie jakichś wielkich nadziei, bo
są też zobowiązania inne przed nami,  tak jak już Pani Skarbnik tutaj,  pomimo tego,  że
chyba nie wiem, czwarci jesteśmy, tak? W czwartej grupie, więc to jest jakby informacja
uzyskana w Urzędzie Skarbowym, jest to tok postępowania jakby, chciałam  to zaznaczyć.

Radny Stanisław Wróblewski -  Ja nie będę pytał o miliony, bo to są takie fajne kwoty,
które są w obszarze marzeń zapewne,  ale takie drobne  prosiłbym informacje. W tabeli
numer 1w dziale 801, wiadomo, że szkoły mnie najbardziej zawsze interesują i jest paragraf
0750, tam są wpływy z najmu i dzierżawy - było planowane 2900,00 zł , a teraz jest wzrost
o 4000,00 zł. Jak to możliwe, jeśli obowiązuje stopień BRAVO?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Jeżeli umowa jest co najmniej zawarta 2-3 lata, bo
to jest z tym różnie,  to planuje się na początku roku, a też i czynsz podlega waloryzacji.

Radny  Stanisław  Wróblewski  -  Ale  stopień  zagrożenia  ogłoszony  przez  Premiera
obowiązuje do końca listopada i zwiększanie tych wartości jest dla mnie zaskoczeniem, bo
co tu zwiększać, jak nie wolno nikomu wchodzić na teren szkół.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Ale  umowy  obowiązują,  pomieszczenia  są
wynajęte. 

Radny Stanisław Wróblewski  -   A zarządzenia Premiera nie? Nie obowiązują nas,  no
dobrze dziękuję. 

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Znaczy te dochody już zostały wypracowane, to są
ponad plan te dochody. 

Radny Stanisław Wróblewski - To jeszcze jedno takie krótkie pytanie w 852  jest paragraf
0920 wpływ z pozostałych odsetek było 15 000,00 zł planowane, a jest spadek o 12 000,00
zł., z czego to wynika?

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Prognozy  były  zaplanowane  na  podstawie
ubiegłego  roku,  przewidywane  było  takie  wykonanie.  Z  racji  tej,  że  teraz  w tym roku
z powodu tego, że tych środków brakuje.

Radny Stanisław Wróblewski - Ale tutaj chodzi o odsetki?

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Tak  o  odsetki,  dlatego  nie  przekazujemy
w całości środków na wydatki w kwocie 1/13, tylko w zależności od potrzeb, stąd środki nie
leżą  w  jednostce  na  koncie  i  nie  procentują,  stąd  te  odsetki  będą  niższe  w  tym  roku
w jednostkach, bo to dotyczy akurat jednostki MOPS.

Radny Kamil Nowogórski -  Tylko takie jedno krótkie pytanie - czym spowodowany jest
taki wzrost w poszczególnych rozdziałach w szkolnictwie, te wynagrodzenia? Tak po krótce
jakby Pani Skarbnik przybliżyła,  bo my wiemy jak to na komisji wygląda, ale tak żeby
wszyscy wiedzieli.  



Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Częściowo  regulujemy  już  plan,  bo  nie  był
w  całości  zaplanowany  chociażby  na  nadgodziny  nadliczbowe,  teraz  jeszcze  brakuje
środków na wypłatę nagród dla pracowników obsługi i nauczycieli z racji Dnia Edukacji.

Radny Łukasz Flejszer -  Mam takie pytanie, czy już wiemy z czego zostaną przesunięte
środki, czy będą środki na dodatki motywacyjne dla nauczycieli?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Nie, jeszcze nie.

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -  Ja  odpowiem  i  uspokoję
wszystkich zainteresowanych - na pewno te dodatki będą wypłacone. Teraz zabezpieczone
zostały środki na nagrody dla nauczycieli, bo jesteśmy też zobligowani do tego zapisami,
żeby takie nagrody nauczycielom wypłacić. Te środki będą. Na dodatki motywacyjne na
pewno będą pieniądze, tylko to jest kwestia czasu, czy to będzie październik, czy listopad,
ale na pewno będą. Uspokajam.

Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.
  
Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  44/V/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.  

Do punktu 9    

Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  478/LXIX/2023  Rady  Miejskiej
w Gostyninie z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2024-2040.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Przedstawiła  uchwałę  -  treść  uchwały  wraz
z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionej uchwały. 

Opinia Komisji:



Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.
  
Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  45/V/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.  

Do punktu 10 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 sierpnia 2024 r., na działalność
kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  - Proszę  o  zabranie  głosu
Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Panią Iwonę Markus. 

Przewodnicząca Komisji SWiP Iwona Markus - Szanowni Państwo, dnia 30 sierpnia do
Biura Rady wpłynęła skarga na działanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Skarga
dotyczyła zbyt niskiego zasiłku stałego oraz pielęgnacyjnego. Ogólnie przedstawiała trudną
sytuację zdrowotną i finansową. Dnia 11 września na pocztę mailową Biura Rady wpłynęła
odpowiedź Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, w której to odpowiedzi podane zostały
kwoty zasiłku według przepisów prawnych.  Wysokość świadczeń uwzględniała potrzeby
rodziny, jak również środki finansowe tutejszego ośrodka. Dnia 18 września po wysłuchaniu
Kierownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Pani  Renaty  Zagórskiej  Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.
  
Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za  -  11: Bryłka  Katarzyna,  Flejszer  Łukasz,  Florczak  Anna,  Klejna  Krzysztof,  Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Szulczewski Arkadiusz, Walczak Bartosz, 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 3: Jaśkiewicz Czesław, Szulwach Artur,  Wróblewski Stanisław. 



Uchwała  Nr  46/V/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.  

Rada Miejska uznała skargę  za bezzasadną. 

Do punktu 11 

Przyjęcie protokołu z II, III, IV sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Proszę  Państwa,  otrzymaliście,
otrzymywaliście  sukcesywnie  na  skrzynki  mailowe  protokoły  z  przebiegu  tych  naszych
poprzednich tutaj obrad sesji Rady Miejskiej. Czy ktoś do tych protokołów chciałby wnieść
jakieś uwagi, zastrzeżenia, poprawki? Dobrze, nie widzę, nie stwierdzam. Proszę Państwa,
będziemy każdy z tych protokołów głosowali i przyjmowali w sposób oddzielny. Zacznijmy
od protokołu z sesji II. 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z II sesji Rady Miejskiej głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół z II sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Podobnie  postąpimy  teraz
z protokołem z III sesji Rady Miejskiej. 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z III sesji Rady Miejskiej głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 



Protokół z III sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Teraz  Protokół  z  ostatniej  sesji,
IV sesji z 31 lipca. 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z IV sesji Rady Miejskiej głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,  Walczak  Bartosz,
Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół z IV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Do punktu 12 

Sprawy różne.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Zanim  Państwu  udzielę  głosu,
chciałem  poinformować,  że  wpłynęło  pismo,  które  otrzymaliście  Państwo  na  skrzynki
mailowe. Jest to pismo od Komendy Powiatowej Policji w Gostynie, pokrótce zreferuję -
jest  to  pismo  w  sprawie  prośby  dofinansowania  pewnych  potrzeb,  które  Komenda
Powiatowa Policji w Gostynie wyraziła i prosiłbym, żeby Państwo radni z tym pismem się
zapoznali. 

Radni nie zabrali głosu w sprawach różnych. 

Do punktu 13
  
 Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Zamykam obrady  V sesji  Rady
Miejskiej IX Kadencji, dziękuję wszystkim za przybycie.

Przewodniczący Rady Miejskiej
      

         Krzysztof Adam Klejna    
     



               


